
 

Referat fra Årsmødet 21. marts 2025 for Seniorer i SL 

Afholdt i HK lokaler på Paradisvej 3 i Rønne 

 

Der var til meldt 14 seniorer  

SL Kreds Bornholm deltog Formand Tina Kofoed Mentzel. 

Karen Lisbet bød velkommen til Årsmødet og til Tina der modtog 

valg som dirigent. 

 

1. Valgt som dirigent Tina Kofoed Mentzel og Karen Lisbet Kusk 

valgt til referent. 

2. Stemmetællere blev valgt Erik Mortensen og Sussie  

3. Karen Lisbet gav en beretning om årets gang i Senior 

Sektionen Bornholm, hvor vi fastholder et stabilt medlems 

tal på omkring 50. Vi har fået ny formand i Kreds Bornholm 

Tina Kofoed Mentzel, da tidligere formand Tina Lai Holmgård 

er blevet valt ind i Hovedbestyrelsen som kasserer 

Desuden blev der nævnt at der blev afholdt 4 årlige 

arrangementer, det er lige hvad økonomien kan rumme. I 

dette års julefrokost var der stor tilslutning. Et enkelt 

arrangement i Majdalen blev aflyst. Dels på grund af få 

deltagere og dårligt vej 

4. Regnskabet 2025 blev godkendt. 

5. Budget godkendt 10.000 kr. Tina kommenterede økonomien 

i Sl Kreds Bornholm. Der skulle spares 70.000 kr., som er 



sparet ved salg af Storegade 38. Kreds Bornholm har 450 

medlemmer. Der var livlig debat omkring økonomien.  

6. Indkomne forslag. Der var ikke kommet nogen forslag 

7. Aktiviteter 2025 og 2026. Der var ønske om at komme i det 

levende køkken og lave grøn. Det kunne blive aktuelt med 

brugerbetaling, det var der god stemning for – ønske om en 

svampetur og en tur i Majdalen. Sidste mandag i måneden er 

der cafe møde i HK  lokalerne. Der kommer opslag om 1. 

maj. 

8. Valg til Seniorsektionens bestyrelse. Hans Peter ønsker ikke 

at genopstille ( flytter fra Øen ) Jens Westh og Hans Nielsen 

er begge på valg og genopstiller. Vibeke stiller op efter 

opfordring. Jens blev valgt – Hans blev valgt – Vibeke blev 

valgt til suppleant  

9. Evt.  Faglige Seniorer – denne bestyrelse skal genopstå, der 

sker ved et repræsentants skabs møde sidt i april 2025. 

 

Årsmødet sluttede lidt hektisk, der var en dejlig debat. 

KL 17.00 havde vi inviteret Lars Christiansen til at synge. Han 

er født på Bornholm -kendt som tovholder for Allinge revyen 

- skriver sange og musik.  

Det var en meget vellykket time med Lars vidunderlige sang 

og han spillede selv guitar til. 

 

Vi sluttede aftenen med noget fantastisk Tapas mand fra 

Casper. 

 



Et meget vellykket Årsmøde 2025 med nyvalgt bestyrelse, 

der første gang holder møde 14 april kl 13.00 

 

 

Ref  

Karen Lisbet 


